
Protokoll 8-2011 fört vid styrelsemöte med Svenska Pudelklubbens Centralstyrelse den 11 
juni 2011, i SPK, mellansvenska avd. lokal, Gubbängen, Stockholm 

Närvarande: Madeleine Bergendahl, ordförande 

Lotta Sandell, vice ordförande 
Lena Tellberg, sekreterare 

Marita Simring, kassör 
Barbro Teglöf 

Lena Petri 
Liss-Britt Elegård 

Lena Jonsson, suppleant 
Anmält förhinder: Christer Ivarsson, suppleant 

Vid protokollet: Lena Tellberg 
Innehåller §§108-128 

§108 Mötets öppnande 
Madeleine Bergendahl hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

§109 Val av justerare 
Mötet valde Lotta Sandell till justerare. 

§110 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

§111 Föregående mötes protokoll 
Protokoll 7-2011 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§112 Ekonomi/medlemssiffror 
Marita Simring förklarar aktuell resultatrapport och balansrapport. Avdelningarna har tyvärr ännu 
inte kunnat debiteras kostnaden för Pudelfullmäktige 2011 eftersom några av avdelningarna har 
varit sena med sina reseräkningar, men nu är allt rapporterat och Marita skickar ut avdelningarnas 
andelar inom kort. Alla uppfödare har inte förnyat sina länkar på SPKs hemsida genom att betala 
årsavgiften. Marita kommer att skicka ut påminnelser. Uppdrogs åt Lena Jonsson att ta kontakt med 
Sanna Arvidsson och Lena Petri att lägga ut på Facebook för att nå fler uppfödare som kanske vill 
ha länk till sin hemsida. Totalt ser ekonomin bra ut och vi håller oss inom budget. Medlemssiffrorna 
visar en ökning jämfört med samma tid förra året. 
§113 PudelNytt, hemsidan och Facebook 

Redaktören för Pudelnytt Reija Hyttinen har meddelat att materialet från avdelningarna hittills har 
kommit i tid och är nöjd. 

De nya ”kloka gummorna” ska presenteras i nästa Pudelnytt och uppdrogs åt Madeleine Bergendahl 
att skriva om uppdraget i Pudelnytt och att be dem om en liten presentation av sig själva. Beslöts att 
Shirley Nilsson ska tillfrågas om hon är villiga att ta på sig uppdraget, uppdrogs åt Madeleine att 
kontakta henne. Uppdrogs åt Lena Jonsson och Lena Petri att införa den nya informationen 
angående ”kloka gummor” på hemsidan respektive Facebook. 
Diskuterade inkomna offerter angående tryckning av Pudelnytt i A4 format. Då det inte var någon 
kostnadsbesparing beslöts att fortsätta med nuvarande A5 format och nuvarande tryckeri. 



Lena Jonsson rapporterar att arbetet med den nya hemsidan går sakta framåt och Sanna Arvidsson 
hoppas att den nya hemsidan kan lanseras i slutet av sommaren. Ett möte med avdelningarna och 
webbansvariga är planerat i höst. 

Lena Petri rapporterar att Facebook fungerar bra med många nya ”vänner”, ”gilla” och mycket lite 
problem med inlägg som inte hör hemma där. 

§114 Domarkonferens, raskompendium 
Lotta Sandell redovisar förslaget till Raskompendium som nästan är klart. Förslaget gås igenom och 
diskuteras. Några smärre justeringar gjordes. Uppdrogs åt Madeleine Bergendahl och Lena Tellberg 
att korrekturläsa förslaget. Lotta Sandell uppmanar alla att skicka in utmärkta rastypiska bilder till 
Raskompendiet, huvudbilder, pudlar i rörelse etc. Beslöts att ha telefonmöte v 26 angående 
Raskompendiet som ska vara klart att skickas ut i slutet av augusti. 

§115 REC(Reunion Européenne du Club du Caniche) 
Lena Tellberg rapporterar att ett gemensamt brev från alla nordiska Pudelklubbar författat av 
Johanna Markola, FPK (Finska pudelklubben)har skickats in till sekreteraren för REC; Norman 
Deschuymere inför REC-mötet den 9 juli i Paris. Brevet innehåller redovisning av de nordiska 
klubbarnas medlemsantal och registreringssiffror och 3 förslag till diskussionspunkter; 1. 
reducering av antalet diskvalificerande fel i standarden, 2. delade CACIB för Toy och 3. hur vi 
behandlar frågan om flerfärgade pudlar. Brevet har skickats till alla som kallats till REC-mötet. 
Diskuterades också hur det gick med förslaget att T-60 kunde visas med rakade öron. 

§116 Förfrågan vidareutbildning, domare, 2 st 
Förfrågan från domare som önskar utöka sitt rasregister med pudel har inkommit till SPK från 
Martin Johansson, Vänersborg och Fredrik Nilsson, Sjöbo. Beslöts att tillstyrka båda 
förfrågningarna. Uppdrogs åt Lena Tellberg att sända in blanketter till SKK med kopia till domarna, 
dessutom per mail. 
§117 SPKs 70-års jubileum 

Marita Simring meddelar att bilderna till kalendern är framräknade, ca 400 röster har kommit in. 
Beslöts att trycka kalendern i 300 ex digitalt, till att börja med och beställa mer senare vid behov. 
Intresset från avdelningarna angående muggar har inte varit så stort, så vi avvaktar med beslut om 
antalet som ska beställas. 

§118 Pudelseminarium 
Mellansvenska avd. kommer att arrangera ett Pudelseminarium 2012. Lotta Sandell rapporterar att 
hon har meddelat ansvarig Carol Edholm i mellansvenska avdelningen att CS är villiga ställa upp 
om det är något de behöver hjälp med. CS ordnar Pudelseminarium 2013, en grupp behöver 
tillsättas för planeringen. Om avelskonferens arrangeras i samband med seminariet, kan bidrag 
sökas från SKK. 

§119 Ordförandekonferens 13 nov 
Ordförandekonferens är planerad den 13 november och som vanligt kommer 2 st från varje 
avdelning att bjudas in. CS betalar kostnaden för en person under förutsättning att avdelningens 
ordförande kommer. Uppdrogs åt Lena Tellberg att skicka ut inbjudan och samtidigt uppmana 
avdelningarna att komma in med förslag till ämnen att ta upp till diskussion. 
§120 Inkomna skrivelser 

1. SKK: kallelse KF 
2. SKK: inbjudan utbildning för ordförande, sekreterare, kassör 

3. SKK: bidragsberättigade exteriördomarkonferenser 2014 



4. SKK: Guidelines för domare, uppdatering (vidarebefordras till avdelningarna) 

5. SKK: utvärdering SRD, SKK: ”icke hänvisning”, 2 st pudeluppfödare, vidarebefordrat 
6. SKK: från FCI ang engelska domare (vidarebefordras till avdelningarna) 

7. Lorena Merati ang produktion av bok ny, uppföljning, Kristina Sahlström har tackat ja, Nils-Arne 
Törnlöv ännu inte svarat, uppdrogs åt Lena Tellberg att ta ny kontakt 

8. SKK: Föredragningslista CS 3/2011 
9. Förfrågan om utökning av raser, 2 st domare (behandlat under §116) 

10. Mail från medlem ang Prideparaden 2011, uppdrogs åt Lena Tellberg att svara 
11. Mail från medlem ang Pudel-SM 2011, har besvarats av Liss-Britt Elegård 

12. Mail från Ryska Pudelklubben ang publicering från Nordiska Pudelkonferensen, beslöts att från 
SPKs sida godkänna publicering 

13. Mail från Tryckeriet i Kampavall, tryck av medlemstidning 
14. värdesiffror MH från Hanna Bengtsson, beslöts att inte ange några rekommenderade siffror för 
MH, uppdrogs åt Lena Tellberg att besvara mail. 
15. SKK: information om DNA-tester, vidarebefordras till avdelningarna 

16. SH: inbjudan till etologikurs mm, vidarebefordras till avdelningarna 
§121 Rapporter 

a) Ordförande: Madeleine Bergendahl har fått förfrågan från västra avdelningen angående SPKs 
policy vad gäller annonser på hemsidan t ex foderföretag. Uppdrogs åt Lena Tellberg att kontrollera 
vad avtalet med Pro Plan säger och Lena Jonson att kontrollera vad SKKs policy säger om 
annonsörer. Uppdrogs åt Lena Jonsson att skriva förslag till webbpolicy med SKKs policy som bas. 

b) Avelskommitén: Barbro Teglöf rapporterar att RAS-dokumentet är inskickat för fastställan till 
SKK. Hon har också besökt utställningen ”Dam- och Knähundar” hos SKK. SKK har fortfarande 
problem vid registreringen av tvåfärgade pudlar. Uppdrogs åt Barbro Teglöf att skriva brev till 
SKKs Avelskommité angående registreringen av importerade pudlar då de ibland har ofullständiga 
stamtavlor och verkar vara registrerade i hemlandets Annexregister. 
c) Övriga: Liss-Britt Elegård rapporterar att förhandlingar om plats för Pudel-SM 2012 är i 
slutskedet och hon hoppas att få besked inom kort. Uppdrogs åt Liss-Britt Elegård att ansöka om 
Lydnadsprov för SPKs räkning i fortsättningen, ansökan för 2012 ska vara inne senast den 15 juni 
2011. Mellansvenska avdelningen planerar officiell Rallylydnadstävling i samband med Pudellägret 
i Ånnaboda 2012. SPK måste ansöka. Beslöts att SM i fortsättningen står för ”Samlingsmästerskap” 
eftersom det enligt nya reglerna krävs officiell veterinär vid Svenska Mästerskapstävlingar. Marita 
Simring har varit i Norge och gjort reklam för SPK genom att dela ut Pudelnytt på utställning, 
kanske vi i framtiden får nya norska medlemmar. Lotta Sandell tar upp problemet med 
bemanningen av montern på Stockholms Hundmässa. Frågan bordlägges till senare tillfälle. 

§122 Protokoll från avdelningarna 
Västra: 4-11,5-11,6-11 och årsmötet 2011 

Norra: 2-11 och 3-11 
Mellan: 3-11, 4-11 och årsmötet 2011 

Ovanstående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
§123 Protokoll från SKK 

Inget 



§124 Avdelningarnas kontaktpersoner i CS 

Beslöts att utse; 
Norra avd: Christer Ivarsson 

Södra avd: Lena Tellberg 
Västra avd: Marita Simring 

Mellansvenska avd: Lena Jonsson 
och Madeleine Bergendahl och Barbro Teglöf som avdelningarnas kontaktpersoner vad gäller RAS 
. 
§125 Övriga frågor 

Lämpligt datum för Pudelnationalen 2014 diskuterades. Konstaterades att det är 3-dagars utställning 
i Jönköping 1-3 augusti och WDS i Helsingfors 8-10 augusti 2014. Uppdrogs åt Lotta Sandell och 
Marita Simring att undersöka om det kan finnas lämplig utställningsplats i Jönköpingsområdet. 
§126 Finns det något som inte får offentliggöras innan justering? 

Nej 
§127 Nästa möte 

Onsdagen den 29 juni 2011, kl 19.00, telefonmöte och lördagen den 6 augusti, kl 10.00 StoKKs 
lokaler, Stockholm 

§128 Avslutning 
Madeleine Bergendahl tackade ledamöterna och avslutade mötet. 

Vid protokollet: 
__________________________ 

Lena Tellberg, sekreterare 
Justeras: 

_____________________________ _________________________________ 
Madeleine Bergendahl, ordförande Lotta Sandell, av mötet vald justerare 

 
 


